

DAGSORDEN:

1. Tour gear / ud-og-spille gear. Hvad vil vi have? hvad er realistisk ønskescenarie?  
Spørgsmål/svar med bl.a. Kim fra Gaya musik.
  - Hvordan ser det ud med Behringer'en?
  - Hvordan ser det ud med Presonus'en?
  - Hvordan dublerer den/de til optagelser i øvelokalet?
  - andre forslag / diskussion; jeg tænker mig at vi --- hvis overhovedet muligt --- tegner udstyr + ledninger på en tavle, så vi kan forestille hvad man tager med og hvor nemt det er at stille op og hvor nemt det er at optage.
2. Beslutning --- tour+studie-mixer indkøb. Hvem køber? Hvor?
3. Bankkonto, indbetalinger, medlemmer og gamle regninger – status (Flemming)
  - Hvilke tiltag skal vi tage for at minde medlemmer om at betale?
4. Medlemskoncert – skal vi have en? i hvilken form? hvornår?
5. Generalforsamling
  - Vedtægtsændringer, så vi nemmere kan skifte kasserer: tegningsret + handlefrihed ift. hvad kassereren må uden at spørge bestyrelsen. [Jacob kommer med forslag]
  - Dato – hvornår skal vi sigte efter?
  - Form – forslag til hvordan vi vil afholde generalforsamling.
6. Istandsættelse/oprydning af Studierum v/Ø2. Status og hvad nu (Morten m.fl.)
7. Dymo og mærkning af udstyr (Morten)
8. Nyt fra udstyrs-pedellen (Flemming)
9. Arbejde med ansøgning af fonde til udstyrsindkøb; nyt? (Morten)
10. Evt.

Bestyrelsesmøderne er åbne, så alle medlemmer må deltage. I beslutningsspørOpfølgning på projekt ansøgning om støtte til tour-gear gsmål er det selvsagt kun bestyrelsesmedlemmer, der har stemmeret.

---